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i n t e r p e l a c j a

Wnoszę interpelację do Pana Wójta Gminy Czeremcha w sprawie 
dokonania niezbędnych czynności w doprowadzeniu do pełnej używal
ności drogi powiatowej na odcinku Jancewicze -  Czeremcha.

Wspomniana droga posiada w wielu miejscach nie odkrzaczone 
pobocza oraz ubytki w nawierzchni asfaltowej.

Proszę Pana Wójta o wystąpienie do organizacji powiatowej odpo
wiedzialnej za ten odcinek drogi celem usunięcia ustarek.

Przy sposobności proszę też wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego 
w Białymstoku o przyznanie kwoty niozbędnej do wniesienia aby 
została przywrócona komunikacja autobusowa z Siemiatycz przez 
Jancewicze, Zubacze , Czeremchę i Hajnówkę do Białegostoku.
Na ostatnim spotkaniu Marszałka Derehajło w Czeremsze otrzymaliś
my zapewnienie,że pieniądze na ten cel są przewidziane.

Z poważaniem

Radna Gminy Czeremcha 
Eugenia Martyniuk


